
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 2 9  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 07.10.2020 г. 

Днес,  07.10.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Малина Едрева, проф. Иво Петров, 

д-р Веселин Милев, Албена Кръстева, Диана Тонова, Михаил Паргов, Яна Тодоранова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК08-9356/2/21.09.2020 г. относно 

учредяване безвъзмездно право на ползване на Сдружение „Асоциация детско 

сърце“ върху общинска двуетажна сграда с административен адрес , ул. „Яков 
Крайков“ № 3, м. „Крива река“, район „Красно село“, град София за срок от 10 

/десет/ години. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Г-жа Р. Станиславова представи доклада – Вчера сме входирали нов доклад с нов 

проект за решение, с който коригираме срока, така, както стана ясно, че вече сте взели 

такава политика по отношение на това да бъдат отдавани имоти безвъзмездно за срок 

от пет години. Става въпрос за сграда, общинска собственост, тя се ползва от 

Асоциация „Детско сърце“ вече повече от десет години. От районната администрация 

се потихме да бъдем партньори в този проект. Истината е, че сградата е много стара. Тя 

се нуждае от един много основен ремонт. Ако има някакъв механизъм на тези хора да 

им бъде помогнато сградата да бъде приведена във вид, който ще гарантира едно по-
дългосрочно ползване, моля да обмислите подобни варианти. 

Проф. Петров – Благодаря на районния кмет, че постъпи този доклад. Ще ви кажа 

няколко неща от историята на тази сграда и нейното ползване. Докато Сдружението на 

кардиолозите не беше добре организирано и нямаше много средства, тази сграда 

приютяваше и управителния съвет на сдружението. Това беше реверанс от страна на 

общината и Асоциацията. Асоциацията през годините имаше много полезна 

здравеопазва дейност. Колегите са ентусиазирани в своята дейност както към децата, 

така и към семействата. Тази сграда им позволява да осъществяват една дейност в 

полза на децата и техните семейства, която е абсолютно безкористна и те със собствени 

средства няколко пъти успяваха да ремонтират не само покрива, но и други части от 

сградата. Това е един добър ход от страна на общината и аз ще гласувам „за“. 

Д-р Койчев – аз също искам да кажа няколко думи. Да подкрепя проф. Петров, който 

направи едно кратко описание на благородната дейност, която извършва тази 

фондация. Не е един или два пъти ми се е налагало да търсим консултативна помощ за 

наши деца там. Личните и морални качества на проф. Цънзарова за нас от 

медицинската общност са вън от всякакво съмнение и не се коментират. Има промяна в 

проект за решение – изчита се становището на Д. Барбалов и Т. Чобанов. Предлагам да 

гласуваме доклада с тези промени. 

М. Христова – Не чух промяната за петте години. Кметът на района се съобразява с нас 

за срока от пет години, така че би следвало да се нанесе корекция – до 5 години и да 

остане текста „при промяна на статута“, защото знаем, че сградата е временна. 

Д-р Койчев – Т.е ти си да се запази текстът за промяната в статута на имота, а да се 

намали срока. 

М. Христова  - Там, където е до 10 години, да стане 5. Ние не знаем кога ще се 

реализира промяната – може да стане утре, може след години. Записваме срока, за 

който сме решели, с уговорката до реализация на постоянното мероприятие. 

Д-р Койчев – Имаме подобна политика за решения от този мандат. Колеги, имате ли 

други мнения по въпроса? 

Д. Тонова – Аз не съм привърженик на това да обвързваме със смяната на статута. Тази 

условност не създава сигурност на самото сдружение. Защото след четири години 

политиката може да бъде друга. Да обвържем с някакъв по-сериозен срок – дали 5 или 



10, аз лично не възразявам да бъде и 10 годин, но срокът трябва да е по-категоричен, да 

не е толкова условен. Да се обединим около конкретен срок. 

Р. Станиславова – Смятам, че не редно да се създават прецеденти за срока дори за едно 

такова сдружение. Столична община няма да ги остави без сграда. 

Д-р А. Койчев – Аз също съм раздвоен, защото познавам дейността и каузата, на която 

са се посветели колегите. Съгласен съм и с районния кмет и другите колеги, да не 

създаваме прецедент. Имаме ли други предложения за срока. Няма. Имаме 

предложение да гласуваме срок до 5 години или да гласуваме така, както ни е 

предложено в становището заедно с клаузите за статута на сградата и ПУП. 

М. Христова – Съгласна съм да остане до 5 години, съгласна съм с Диана да отпадне 

уговорката. В началото стана въпрос да се реновира сградата. ЕДна от възможностите е 

кандидатстване по проект. Но ще искат стабилитет по отношение на срока на ползване. 

Нека да остане 5 години без уговорка. 

Д. Тонова – Не правя предложение за 10 години. 

Д. Барбалов – Аз съм поддръжник на това за 5 години без уговорката, само ако може 

тези текстове в нашето становище, свързани със застраховката и отчета към райно да ги 

оставим. 

М. Христова – Разбира се. Това е интересът на общината. 

Д-р Койчев – Подлагам на гласуване доклада, с промяна в срока за 5 години. И остават 

допълненията към правните основания и другите допълнения за нова т. ІІІ. Отпада 

условността. 

Въз основа на състоялите се разисквания: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и следните допълнения в 

правните основания и проекта за решение съгласно становището на д-р Д. Барбалов и д-р Т. 

Чобанов и предложенията на членовете на комисията и вносителя: 

В Правните основания да се добавят чл. 39, ал. 2 от ЗОС и чл. 67, ал. 3 от НОС. 

В т. І от проекта за решение текстът „10 години“ да стане „5 години“, а в края на изречението 

да се добави текста „за функционирането на Център „Детско сърце“ 

Да се създаде нова т. ІІІ със следния текст: „В заповедта и договора да се включат клаузи, по 

силата на които Сдружение „Асоциация Детско сърце“ се задължава да застрахова общинския 

имот в полза на Столична община и да плаща застрахователните вноски, както и да представя в 

район „Красно село“, ежегодно в срок до 31 декември, отчет за извършената дейност през 

календарната година, съобразно целта, за която му е предоставен имота по т. І“ 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 



За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

  

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК08-8065/5/29.09.2020 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под 

наем за срок от 5 /пет/ години на лекарски кабинет за общопрактикуващ лекар, 

стоматологичен кабинет и лекарски кабинет за очни болести, находящи се в сградата на 

здравна служба с. Лозен, район „Панчарево“ за здравно обслужване на населението. 

След голямо закъснение на вносителя, д-р Койчев подлага на дискусия дали да бъде разгледана 

точката. 

М. Христова – Предвид важността и прецеденти, моля да бъде разгледана точаката. 

Ирина Войнова – зам.-кмет на район „Панчарево“ е на линия. 

Д-р Койчев – Прави впечатление, че районния кмет и в други комисии регистрира отсъствие. 

Надявам се, че това не е неглижиране на общинския съвет. Или пък е много ангажиран. Поради 

важността за населението, аз лично съм склонен да направя изключение, но това ще бъде 

последно. Моля, предайте на г-н Гюров, когато има комисия, да се включва. Сега това ще бъде 

за последен път. 

Докладът беше представен от г-жа Ирина Войнова. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и допълнението в 

правните основания съгласно становището на Д. Барбалов 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 



Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-МЦ29-264/2/17.09.2020 г. относно 

удължаване на гратисния период по договори за отпускане на заем от Столична община 

на „Диагностично-консултативен център XXIX-София“ ЕООД. 

Д-р Койчев – Предлагам дискусията да бъде водена от Малина Едрева, той като аз г-жа М. 

Хирстова сме съвносители. 

М. Едрева – Моля да пердставите доклада. 

Д-р Койчев – Това е в унисон с нашата политика да подкрепяме нашите лечелни заведения, 

ДКЦ ХХІХ е на път да излезе от тежката криза. 

М. Едрева – Няма въпроси. Да проведем гласуване. 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Михаил Паргов – за 



Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 

. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-МЦ29-93/2/17.09.2020 г. относно даване на 

съгласие на „Диагностично-консултативен център  XI-София“ ЕООД да закупи със 

собствени средства дълготраен материален актив и определяне на нов гратисен период по 

договор за отпускане на заем от Столична община на лечебното заведение. 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение  

 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№СОА20-МЦ29-262/2/23.09.2020 г. относно 

увеличаване на капитала на „Пета многопрофилна болница за активно лечение – София“ 

ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран устав на дружеството. 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-7753/23.09.2020 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център III– 
София“ ЕООД чрез непарична вноска. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 7 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5578/1/23.09.2020 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „Специализирана болница за рехабилитация на 

детска церебрална парализа „Св. София“ ЕООД чрез непарична вноска. 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 



Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-5482/1/23.09.2020 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център V – 
София“ ЕООД чрез непарична вноска. 

По тази точка заседанието се води от Милка Христова. 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-7752/23.09.2020 г. относно 

увеличаване на капитала на „Втора специализирана акушеро-гинекологична болница за 

активно лечение – Шейново“ ЕАД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран устав на дружеството. 

По тази точка заседанието се води от Милка Христова. 
 
Няма въпроси и изказвания. 



Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 10 от дневния ред: Заявление № СОА20-МЦ29-439/29.09.2020 г. относно лампи за 

дезинфекция и смяна на дограма със собствени средства 

Д-р Иванова представи накратко искането. 
 
Комисията реши заявлението да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
 

По т. 11 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-427/18.09.2020 г. относно закупуване на 

апаратура – костен остеоденситометър – за нуждите на „ДКЦ ХІV-София“ ЕООД със 

собствени средства 

 

Д-р Койчев – Не малко ДКЦ закупуват подобна апаратура. Тя е нужна за диагноситчния 

процес, много е търсена. 

Комисията реши искането да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 



 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 12 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-455/02.10.2020 г. относно спешно 

закупуване на компютърен томограф за нуждите на „Пета МБАЛ-София“ ЕАД със 

средства на Столична община 

 

Д-р Койчев – Общо взето, добре е оформено всичко. Д-р Петров е дал както една хронологична 

история на компютърния томограф, неговите ремонти, смяната на тръбата, която се извършва 

трикратно. Тръбите са консуматив. Мога да го посоча като един положителен пример как се 

изготвят съответните писма, нещо, което изискваме в този мандат още по-стриктно, с броя на 

преминалите болни, с финансовия резултат, който дава извършването на компютърно-
томографски изследвания. Разбира се, това е началото на една процедура, тя не ни обвързва с 

нищо в момента. Няма да гласуваме, но можем да стартираме, най-вероятно ще го адресираме 

към СУСОПФ, когато има средства. Моля д-р Петров да обоснове нуждата от подобен апарат. 

Д-р Борил Петров представи накратко искането. Столичното общинско здравеопазване не 

разполага с такъв модерен апарат, последно поколение. В доста пътеки в алгоритъма е 

включено изследването с КТ, а и патологията на много заболявания, извън тези пътеки, налага 

извършването на изследване с КТ. Същевременно болницата има сключени договори с други 
лечебни заведения за извършване на КТомография, което с един нов КТ има голяма 

възможност да се увеличат договорите, което носи доходи Генерират се и добри доходи от 

НЗОК. Втора МБАЛ ще може да ползва също този томограф. 

Комисията подкрепя искането. Ще се обсъди допълнително след разговор с изп. 

директор на Втора МБАЛ-София ЕАД. 
М. Христова – Да направя уточнение. Като член на СУСОПФ съм длъжна да кажа 

предвид ситуацията тази година, забавянето на решението за състава му, 

икономическата ситуация, сделките, постъпленията в СУСОПФ се очаква в най-добрия 

случай да бъдат около 3 милиона, което също е под условие. Струва ми се 

изключително целесъобразно действително да разгледаме въпроса относно 

необходимостта на тази високоспециализирана техника за нашите общинсик лечебни 

заведения и да предвидим нейното закупуване със средства от бюджета. През тази и 

следващата година няма да има средства, които да позволят закупуването й. Решение е 

създаване на клъстер от общински лечебни заведения за оползотворяване на подобна 

скъпа и явно необходима техника. Предлагам да бъде обсъден този въпрос, да се 

създаде възможност този томограф да бъде финансиран. С целеви средства от бюджета, 

тъй като останалото е химера. 
Д-р Петров – Освен в алгоритмите на клиничните пътеки, от СЗО са включили скенер 

на бял дроб във връзка с КОВИД-19, това е една от най-точните диагностики дали има 



наличие на пневмония или начална пневмония, което определя на пациентите с 

КОВИД-19. Това също е много важно за борбата с пандемията. 
Д-р Койчев – Г-жо Христова, съгласен с това, което казахте, само имам няколко 

уточняващи бележки. И сега нашите общински болници работят като клъстер. Аз 

анасориах една работна среща, неофициална, на комисията, на която ще разгледаме 

тези въпроси. 
 
По т. 13 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-337/28.07.2020 г. относно проект на 

конкурсна документация за отдаване под наем на обособена част от недвижим имот-
обект, находящ се в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 

Д-р Заяков – Интерес за наемане е заявен от НПО, която предоставя социална услага – Дневен 

център за деца и/или младежи с увреждания с профил в аутистичния спектър. Тя ще 

кандидатства пред Столична община с проект. Затова предоставих с едно допълнително писмо 

опцията да разгледате срок от 10 години. Организацията има референции, практика. 

Д-р Койчев – Както чухте, срокът е до 5 години. 
 
Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
По т. 14 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-446/30.09.2020 г. относно извършване 

на спешен ремонт на покрив и помещения в сградата на „ДКЦ ХХV-София“ ЕООД със 

собствени средства 

Д-р Карамфилов – Ремонт не е правен никога. Събрани са оферти. Не намерихме документация 

за извършван ремонт. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 



 
 
По т. 15 от дневния ред: Справка № СФИ20-ВК66-172/49/01.10.2020 г. относно 

финансови отчети на общинските търговски дружества – лечебни заведения за месец юли 

на 2020 г. 

Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 
 
По т. 16 от дневния ред: Разни 

Д-р Койчев – Ще се съобразим с вас, другата седмица да направим една работна среща 

по стратегически въпроси. 

М. Христова – Дали е възможно да направим такав среща на живо? 
Д-р Койчев – Раздвоен съм, има нарастване на случаите. Но съм по-склонен да я 

проведем онлайн. Срещите на живо имат своите предимства, но нека да не рискуваме. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.00 часа. 

Протоколът е изготвен на 07.10.2020 г. 
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Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


